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Београд -- Србија има потенцијала да неопходне мере за приступање ЕУ доносе брже
од других земаља које су приступиле Унији, каже Волфрам Мас, амбасадор Немачке у
Србији.

  

"Уверен сам да Србија има потенцијал да све неопходне мере, превасходно правне
природе, донесе брже од многих других земаља које су приступиле ЕУ. Постоји
политичка воља за то исказана формирањем проевропске владе.Постоји и воља да
ствари напредују што брже, што доказује усвајање неопходних прописа", рекао је Мас у
интервјуу за "Блиц".

  

Немачки амбасадор рекао је такође да саветује да Србија на путу ка ЕУ иде корак по
корак и не покушава да неки корак прескочи.

  

На питање да ли нешто може да прикочи напредовање Србије на њеном путу ка ЕУ,
амбасадор Мас је рекао да не види никакве препреке.

  

"Искрено верујем да не може. Највећи посао је административни и зато не видим
никакве препреке, бар не ако ова влада не промени политику", рекао је он.

  

На питање о недавној изјави Дорис Пак, чланици европског параламента, да Србија
неће ући у ЕУ док не реши свој проблем са Косовом, Мас је рекао да она не говори у име
немачке владе.

  

"Разумна сарадња у региону не значи да ће Европска унија тражити од Србије да
призна Косово", рекао је он.

  

(Блиц)
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